

Festival Phi Ta Khon dan Persembahan Topeng Tradisional Antarabangsa

Kementerian Kebudayaan akan bekerjasama dengan agensi-agensi kerajaan yang lain dan sektor swasta dalam menganjurkan acara kebudayaan tahunan unik "Phi Ta Khon," atau Festival Hantu, di daerah Dan Sai, wilayah Loei di Timur Laut.

Setiausaha Tetap Kebudayaan Kitsayapong Siri berkata bahawa Phi Ta Khon Festival tahun ini akan diadakan pada 24-26 Jun di hadapan Pejabat Daerah Dan Sai, bersama-sama dengan persembahan topeng tradisional antarabangsa. Tujuan perayaan untuk mengekalkan warisan seni dan budaya Thai, dan juga kearifan tempatan.

Ia juga bertujuan untuk mempromosikan pelancongan budaya dan meningkatkan hubungan antarabangsa melalui pertukaran budaya. Terdapat banyak aktiviti sebagai sebahagian daripada perayaan, seperti pertandingan topeng Phi Ta Khon, bacaan tiga belas khutbah Phra Wetsandon (kisah kehidupan awal Buddha), festival makanan, bazar produk masyarakat, pameran festival, dan pertunjukan cahaya dan bunyi.

Lebih daripada 500 orang dari 11 masyarakat tempatan akan mengambil bahagian dalam festival itu sebagai penghibur Phi Ta Khon. Persembahan topeng tradisional antarabangsa akan disertai oleh wakil dari tujuh negara, iaitu PDRO Laos, Kemboja, Indonesia, Filipina, Republik Korea, India, dan Thailand.

Festival ini digabungkan dengan Bun Bang Fai, atau Pesta Raket. Bun Bang Fai ialah upacara pembuatan hujan dan juga bertujuan untuk sujud menyembah kepada penjaga tonggak bandar. upacara itu dipercayai membawa rahmat hujan, tanaman yang baik, dan kebahagiaan.

Selepas Festival Phi Ta Khon di Loei, Kementerian Kebudayaan akan membawa pameran festival dan persembahan topeng antarabangsa ke acara di Pusat Kebudayaan ASEAN di Ratchadamnoen Klang Avenue di Bangkok pada 1-2 Julai 2017. Pengunjung dijemput untuk menghadiri majlis itu secara percuma.

Dianggap sebagai salah satu festival yang paling terkenal di Thailand, Phi Ta Khon adalah acara penting pembentuk rakyat dan pahala di daerah Dan Sai. Banyak warga Thailand dari kawasan lain di negara ini dan pengunjung asing juga datang untuk menyertai majlis meriah ini setiap tahun.

Acara ini menampilkan perarakan peserta yang memakai topeng hantu yang hodoh tetapi berwarna-warni dengan hidung yang sangat runcing. Terdapat kepercayaan bahawa festival itu dipanggil Phi Ta Khon kerana peserta dalam perarakan hantu memakai topeng yang menyerupai topeng khon.

Phi Ta Khon didaftarkan sebagai salah satu warisan budaya Thailand dalam ritual dan perayaan kategori sosial.

- Berita Diterbitkan: 22 Jun 2017